

**BUREAU VERITAS**  
Certification



## 碳中和核查声明

授予

### ABB 新会低压开关有限公司

**组织名称:** ABB 新会低压开关有限公司

**组织地址:** 中国广东省江门市新会区今古洲工业开发区

**碳中和对象:** ABB 新会低压开关有限公司自身运营范围 1 和范围 2 温室气体排放

**核查范围和边界:** 组织运营控制范围内的低压电器及其相关配件的设计和制造及相关管理活动的温室气体排放

**限制性描述:** 无

**担保等级:** 合理保证等级

业经必维认证(北京)有限公司核查, ABB 新会低压开关有限公司自 2022 年 1 月 1 日起, 于 2022 年 12 月 31 日已实现符合 PAS 2060 的组织自身运营范围 1 和范围 2 温室气体碳中和。

### 核查规范: PAS 2060:2014

核查日期: 2023 年 4 月 19~21 日

查证本声明有效期状态请致电 +86 20 83073822

需进一步澄清查证范围及此声明使用范围时, 可向持证者查询

发布日期: 2023 年 04 月 27 日

证书编号: PAS18407675GZ

必维认证(北京)有限公司

中国北京市东城区东长安街 1 号东方广场西一办公楼 9 层 902 室, 邮编: 100738  
当地办公室地址: 中国广州市荔湾区康王中路 486 号和业广场 1603 房, 邮编: 510140

电话: +86 20 83073822

<http://certification.bureauveritas.cn>

**BUREAU VERITAS**  
Certification



## CARBON NEUTRALITY VERIFICATION STATEMENT

Awarded to

**ABB Xinhui Low Voltage Switchgear Company Ltd.**

**Company name:** ABB Xinhui Low Voltage Switchgear Company Ltd.

**Company address:** Jinguzhou Industrial Development Zone, Xinhui District, Jiangmen, Guangdong Province, China

**Carbon neutral objects:** The own operations Scope 1 and scope 2 GHG emissions of ABB Xinhui Low Voltage Switchgear Company Ltd.

**Verification boundary and scope:** Greenhouse Gases Emissions Generated in Design and Manufacture of Low Voltage Apparatus and Related Accessories and Related Management Activities within the organization's operation control

**Limitation conclusion:** None

**Assurance level:** Reasonable Assurance

Carbon neutrality of the own operations scope 1 and scope 2 GHG emissions achieved by ABB Xinhui Low Voltage Switchgear Company Ltd. in accordance with PAS 2060 at 31/12/2022 for the period commencing 01/01/2022, Bureau Veritas Certification (Beijing) Co., Ltd. certified.

### Verification Specification: PAS 2060:2014

Verification data : 19~21/04/2023

To check this certificate validity please call +86 20 83073822

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the standard may be obtained by consulting the organization

Original assurance issue date: 27/04/2023

Certification number: PAS18407675GZ

Bureau Veritas Certification (Beijing) Co., Ltd.  
Room 02, 9 / F, West Office Building 1, Oriental Economic and Trade City, Oriental Plaza,  
No.1 East Chang'an Street, Dongcheng District, Beijing, China. 100738

Local office address: Rm. 1603, Heye Plaza, No. 486 Kangwang Zhong Road, Liwan District, Guangzhou, China. 510140  
Tel: +86 20 83073822

<http://certification.bureauveritas.cn>